

Feature Story



NOW, NEW, NEXT - RESEARCH AND DISRUPTION PAVE THE WAY TO FUTURE

Without a crystal ball to predict what's next in our turbulent world, some resort to focusing on "Now, New, Next" methodologically via research and development with breadth and depth. Board member of the Construction Innovation and Technology Application Centre (CITAC) Ir Dr Ricky TSUI, who is also Arup's Director of R&D, is a firm believer of foresight and research.

[Read More](#)

專題故事



現在、嶄新、前瞻 — 以卓越研究和顛覆性思維為未來奠基

現今社會複雜多變，沒有人能夠精確地預測未來，但有人會選擇以「現在、嶄新、前瞻」的思維，有系統地進行廣泛而具深度的研究和開發為未來奠基。建造業創新及科技應用中心 (CITAC) 董事會成員、奧雅納工程顧問東亞區研究及發展部董事徐潤昌博士工程師 (Ricky)，就是其中一位相信以遠見和研究能築構更好未來的中堅分子。

[了解更多](#)

News Updates

<p>CIC Power Talk: Recent Development on Corrosion Protection and Monitoring for MIC Buildings in Hong Kong</p> <p>Watch Replay</p>	<p>MMC Webinar: New Approach for Concrete Early Strength Estimation by Maturity Method</p> <p>Watch Replay</p>	<p>Celebration of BIM Achievement 2022</p> <p>Final Call</p>
--	---	---

最新消息

<p>CIC Power Talk: 「組裝合成」建築腐蝕防護和監測的最新發展</p> <p>觀看重播</p>	<p>現代施工方法網上研討會系列：通過成熟度測試估算混凝土早期強度的新方法</p> <p>觀看重播</p>	<p>2022建築信息模擬成就嘉許禮</p> <p>最後召集</p>
--	--	---

2022 CIC CONSTRUCTION INNOVATION AWARD 建造業議會創新獎

SUBMISSION DEADLINE 截止日期: **2022.6.30**

[Final Call](#)

2022 建造業議會創新獎

SUBMISSION DEADLINE 截止日期: **2022.6.30**

[最後召集](#)